
本年度的書院通識教育課程周年聚餐已於 2018 年 1 月 12 日假文怡閣舉行，當天共有五十位教職員撥冗出席。書院院

長余濟美教授、副院長兼通識教育主任李鴻基教授向參與教學或協助本院通識教育課程的老師、職員和 GEUC4011 的

研究顧問致謝。 

The College’s Annual Luncheon for General Education Programme was held on 12 January 2018 at the College Staff 
Common Room, where 50 staff members attended the function. Professor Jimmy C M Yu, College Head and  
Professor Lee Hung-kay, Associate College Head and Dean of General Education, thanked all colleagues and 
postgraduate students of the Graduate Research Consultant Scheme for their support and contribution to the 
College General Education Programme.  
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2018年書院歌唱比賽  
The College Singing Contest 2018 

一年一度由書院學生會籌辦的歌唱比賽決賽將於 2018 年 2 月 27 日（星期二）晚上 7 時假邵逸夫堂舉行，本屆主題為

「Satiata」，拉丁文的意思是滿足和快樂，籌委會希望能透過一連串精彩的比賽及表演，為參賽者及觀眾帶來一個充

滿回憶和滿載歡樂的晚上。入場票價訂為五十元。歡迎教職員及學生踴躍支持，查詢或訂票請電郵至

18ucsing@gmail.com 或致電 6776 7885 與籌委會主席李俊賢同學聯絡。  

Organised by the College Student Union, the annual Singing Contest in 2018 will be held on Tuesday, 27 February 
2018 at 7:00 pm at the Sir Run Run Shaw Hall. This year’s theme is "Satiata", meaning satisfied and happy in Latin. 
The student organisers would like to create a memorable and enjoyable night with all contest participants and 
audience. Ticket price is HK$50 each. All staff and students are welcome to support. For enquiries and ticket sales, 
please contact Mr Maximilian C Y Li, Chairman of the Organising Committee, by email to 18ucsing@gmail.com or 
call at 6776 7885. 

學生宿舍消息 
Student Hostel News 
新春期間，本院學生宿舍將於 2018 年 2 月 15 日（年三十）中午 12 時起至 2 月 20 日（年初五）中午 12 時止暫停開

放。關閉期內，宿舍將暫停服務。 

During the Lunar New Year holidays, the student hostels of the College will be closed from 12:00 noon on 15 
February to 12:00 noon on 20 February 2018. No hostel services will be provided during this period. 


